

## Annual Ordinary General Meeting and Extraordinary General Meeting Results

### إعلان نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية واجتماع الجمعية العامة غير العادية

To: Bahrain Bourse	السادة / بورصة البحرين
--------------------	------------------------

The Annual General Meeting (AGM) and Extraordinary General Meeting (EGM) of Gulf Hotels Group BSC (the "Company") was held on Wednesday, 18 March 2026 at 11:30 AM, virtually through the Bahrain Clear eAGM platform, with a quorum of 75.784%.	تم انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية واجتماع الجمعية العامة غير العادية لمجموعة فنادق الخليج ش.م.ب ("الشركة") يوم الأربعاء الموافق 18 مارس 2026، في تمام الساعة 11:30 صباحاً، افتراضياً عبر منصة اجتماعات الجمعية العمومية السنوية الالكترونية eAGM التابعة لشركة البحرين للمقاصة، وذلك بنصاب قانوني قدره 75.784%.
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

The meeting was chaired by Mr. Fawzi Kanoo, Chairman of the Board of Directors of the Company.	ترأس الاجتماع السيد فوزي كانو، رئيس مجلس إدارة الشركة.
------------------------------------------------------------------------------------------------	--------------------------------------------------------

### AGM Resolutions

The following items of the agenda have been approved:	تمت الموافقة على بنود جدول الأعمال التالية:
1. The minutes of the General Assembly Meeting held on 24 March 2025.	1. محضر اجتماع الجمعية العامة العادية المنعقد بتاريخ 24 مارس 2025.
2. The Board of Directors' report on the Company's activities for the financial year ended 31 December 2025.	2. تقرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
3. The report of the external auditors for the financial year ended 31 December 2025 was read out.	3. قراءة تقرير مدقي الحسابات الخارجيين عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
4. The consolidated financial statements for the financial year ended 31 December 2025.	4. القوائم المالية الموحدة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
5. The following proposed allocations of the net profit:	5. تخصيص صافي أرباح العام على النحو التالي:
(a) The distribution of cash dividends to shareholders at a rate of 25% of the paid-up capital, amounting to BD 5,643,512, at a rate of 25 fils per share, as below:	(أ) توزيع أرباح نقدية على المساهمين بنسبة 25% من رأس المال المدفوع، أي ما قيمته 5,643,512 دينار بحريني، بواقع 25 فلساً للسهم الواحد، على النحو التالي.

<b>Cum-Dividend Date</b> (Last day of trading with entitlement to dividends)	19 March 2026	<b>آخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح</b> (آخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح، ليتم تفبيد اسم المساهم في سجل الأسهم يوم الاستحقاق)	19 مارس 2026
<b>Ex-Dividend Date</b> (First day of trading without entitlement to dividends)	25 March 2026	<b>تاريخ تداول السهم بدون استحقاق</b> (أول يوم تداول بدون استحقاق للأرباح)	25 مارس 2026
<b>Record Date</b> (The Day on which all shareholders whose names are on the share register will be entitled to dividends)	26 March 2026	<b>يوم الاستحقاق</b> (المساهمون المقيد أسمائهم في سجل الأسهم في هذا التاريخ لهم الحق في الحصول على الأرباح)	26 مارس 2026
<b>Payment Date</b> (The Day on which the dividends will be paid to the entitled shareholders)	9 April 2026	<b>يوم الدفع</b> (اليوم الذي سيتم فيه توزيع الأرباح على المساهمين المستحقين)	9 أبريل 2026

(b) The transfer of an amount of BD 4,137,347 as retained earnings for the next year.	(ب) تحويل مبلغ 4,137,347 دينار بحريني كأرباح مستبقاة ترحل للسنة القادمة.
6. The payment of BD 225,000 as remuneration to the members of the Board of Directors for the financial year ended 31 December 2025.	6. صرف مبلغ 225,000 دينار بحريني كمكافأة لأعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
7. The Company's Corporate Governance Report for the year ended 31 December 2025, as per the requirements of the Ministry of Industry & Commerce and the Central Bank of Bahrain.	7. تقرير حوكمة الشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وفقاً لمتطلبات وزارة التجارة والصناعة ومصرف البحرين المركزي.
8. The disclosures of directors' competing activities in accordance with Article (191) of the Commercial Companies	8. الإفصاحات عن مشاركة أعضاء مجلس الإدارة في أعمال منافسة للشركة وفقاً للمادة (191) من أحكام قانون الشركات التجارية، وفقاً لما

Law, as set out in Annex (1) (Disclosure of Interests), available on both the Bahrain Bourse and Company websites.	هو وارد في الملحق (1) (إفصاح المصالح) والمتاح على موقعي بورصة البحرين والشركة الإلكتروني.
9. The transactions conducted during the financial year ended 31 December 2025 with related parties, as outlined in the Corporate Governance Report presented to the General Assembly and detailed in Note 28 of the Financial Statements, in accordance with Article 189 of the Commercial Companies Law.	9. العمليات التي جرت خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 مع أي أطراف ذات علاقة، كما هو مبين في تقرير حوكمة الشركات المعروض على الجمعية العامة العادية والمذكور في الإيضاح رقم 28 من البيانات المالية، وذلك تماشيًا مع المادة 189 من قانون الشركات.
10. Absolving the members of the Board of Directors from any liability related to their actions during the financial year ended 31 December 2025.	10. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن كل ما يتعلق بتصرفاتهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
11. The appointment of Ernst & Young as the external auditors for the Company for the financial year ending 31 December 2026, subject to the approval of the Central Bank of Bahrain, and to authorize the Board of Directors to determine their fees.	11. تعيين السادة إرنست ويونغ كمصدقين لحسابات الشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026 بعد الحصول على موافقة مصرف البحرين المركزي، وتفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم.
12. No other matters were discussed under Article 207 of the Commercial Companies Law.	12. لم يستجد أي موضوع للمناقشة تحت المادة 207 من قانون الشركات التجارية.
<b>EGM Resolutions</b>	<b>القرارات الصادرة عن اجتماع الجمعية العامة غير العادية</b>
The following items of the agenda have been approved:	تمت الموافقة على بنود جدول الأعمال التالية:
1. The minutes of the Extraordinary General Assembly Meeting held on 24 March 2025.	1. محضر اجتماع الجمعية العامة غير العادية المنعقد بتاريخ 24 مارس 2025.
2. The amendment of Articles (25) and (31) of the Company's Articles of Association as set out in Annex (2) (Draft Contract of Amendment), available on both the Bahrain Bourse and Company websites, subject to regulatory approvals and changes imposed by concerned authorities.	2. تعديل المادتين (25) و(31) من النظام الأساسي للشركة وفقًا للملحق (2) (مسودة عقد التعديل) والمتاح على موقعي بورصة البحرين والشركة الإلكتروني، وذلك رهناً بموافقات الجهات المعنية وأي تعديلات تطلبها.
3. The authorization of each of Reem Alrayes, Bahraini national, ID Card No. 880600543, and / or Feras Almari, a Bahraini national, ID Card No. 920500331, each individually, to sign, submit and file all applications and documents and to take all steps required to implement the above resolution, including making submissions to, appearing before and obtaining approvals from the Ministry of Industry and Commerce and any other relevant authorities in the Kingdom of Bahrain, and to sign and notarize the Contracts of Amendment to the Memorandum and Articles of Association before the Notary as required. The Chairman and Vice Chairman shall also be authorized to sign the Contracts of Amendment on behalf of the Company and to delegate any of these authorities in whole or in part as necessary.	3. تخويل كلٍّ من السيدة ريم الرئيس، بحرينية الجنسية، حاملة بطاقة هوية رقم 880600543، و/أو السيد فراس المري، بحريني الجنسية، حامل بطاقة هوية رقم 920500331، كلٌّ منهما منفردًا، للتوقيع على جميع الطلبات والمستندات وتقديمها وإيداعها، واتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لتنفيذ القرار المذكورة أعلاه، بما في ذلك تقديم الطلبات والتمثّل أمام والحصول على الموافقات اللازمة من وزارة الصناعة والتجارة وأي جهة رسمية أخرى ذات صلة في مملكة البحرين. كمل يخولان بالتوقيع على عقود تعديل عقد تأسيس الشركة ونظامها الأساسي وتوثيقها أمام كاتب العدل. كما يُصرّح لرئيس مجلس الإدارة ونائب الرئيس بالتوقيع على عقود التعديل نيابةً عن الشركة، وتفويض أيٍّ من هذه الصلاحيات كليًا أو جزئيًا عند الاقتضاء.

<b>Name</b>	<b>Reem Alrayes</b>	<b>الاسم</b>
<b>Title</b>	<b>Legal Counsel, Compliance &amp; Board Secretary</b>	<b>المسمى الوظيفي</b>
<b>Company Seal</b> ختم الشركة	<b>Signature</b> التوقيع	
		